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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/22-01/34 
  URBROJ: 2170-1-09-10-22-4 
  Rijeka, 08.03.2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 26. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
26. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 08.03.2022. godine (utorak) s početkom u 18:00 

sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 25. sjednice VMO Gornji Zamet održane 28.01.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Očitovanje VMO Gornji Zamet o novom prijedlogu raspodjele sredstava malih komunalnih 

akcija (komunalnih prioriteta) 
2. Tekuća komunalna i prometna problematika 
3. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Zamjenik predsjednika VMO Gornji Zamet, g. Zelenović informirao je vijećnike o sastanku 
Gradonačelnika i predstavnika komunalnih službi s predsjednicama/predsjednicima (ili njihovim 
zamjenicama i zamjenicima) Vijeća mjesnih odbora na temu novog prijedloga preraspodjele sredstava 
malih komunalnih akcija koji je održan u srijedu, 9. veljače u Atletskoj dvorani na Kantridi. Svim Vijećima 
MO od strane nadležnog Odjela gradske uprave za samoupravu i upravu upućen je dopis obrazloženja 
novog prijedloga ta je zatraženo očitovanje i mišljenje svakog pojedinog Vijeća na temu. Glavna 
promjena u odnosu na dosadašnji sustav prema novom prijedlogu bila bi ukidanje sredstava 
poravnanja (40% ukupnog iznosa za male komunalne akcije) koja su se po određenim kriterijima 
raspoređivala slabije opremljenim mjesnim odborima. Umjesto toga, 40% sredstava za male 
komunalne akcije usmjerilo bi se na održavanje već postojeće infrastrukture. Novi model pratio bi se 
kroz razdoblje od četiri godine te bi se nakon tog perioda napravila evaluacija koja bi pokazala 
funkcionalnost novog predloženog modela. Odluku o rasporedu ovih sredstava donosio bi Grad Rijeka 
uz konzultativno prethodno mišljenje Vijeća mjesnih odbora. O preostalom iznosu od 60% neposredno 
bi odlučivali mjesni odbori. 
 
Zaključak: Nakon razmatranja dostavljenog i kraće rasprave o temi Vijeće MO Gornji Zamet 
jednoglasno je kako nije suglasno s novim dostavljenim prijedlogom raspodjele sredstava za 
realizaciju malih komunalnih akcija (komunalnih prioriteta) te je mišljenja kako na području 
Mjesnog odbora Gornji Zamet još uvijek postoje velike potrebe za ulaganjima koje se financiraju 
i realiziraju iz sredstava komunalnih prioriteta što u narednom periodu ne bi bilo moguće (kao 
do sada) u potrebnom i željenom obimu sukladno novom prijedlogu.  
 
AD 2 
 
2.1. Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike kako je temeljem 
upita građana i izvida na terenu od strane komunalnog redara zaduženog za područje MO Gornji Zamet 
nadležnima, Hrvatskom telekomu proslijeđena informacija o nagnutom (oštećenom) drvenom 
telefonskom stupu u Ulici Bože Starca Jurićeva preko puta k.br. 8. Nagnuti stup je obrastao bršljanom 
što je utjecalo na spuštanje žica koje ometaju promet visokim vozilima, a postoji i opasnost da se 
naletom vjetra stup sruši na prometnicu.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.2. G. Kovačević upoznao je vijećnike sa zaprimljenim prijedlogom građana za asfaltiranjem 
pješačkog puta koji spaja Ulicu Bože Starca Jurićeva s Ulicom Grabovac. 
 
Zaključak: S prijedlogom će se upoznati nadležne službe te će se nakon terenskog izvida i 
sagledavanja situacije na terenu zatražiti očitovanje o mogućnostima realizacije prijedloga.  
 
2.3. G. Kovačević upoznao je vijećnike sa zaprimljenim prijedlogom od strane građana za proširenjem 
javne rasvjete postavom jednog novog rasvjetnog tijela na postojeći stup u Ulici Kalići kod k.br. 5. 
Prijedlog građana proslijeđen je nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i TD Energo 
radi zaprimanja službenog očitovanja o mogućnostima realizacije jednog novog svjetla javne rasvjete. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.4. Tajnik MO informirao je vijećnike o prijavi zaprimljenoj od strane građana na temu nesaniranog 
prekopa na dijelu nogostupa (na dvije susjedne, obližnje lokacije) na samom spoju ulica Milice Jadranić 
i Trampi (jugozapadno od k.br. 5 Ulice Trampi) koja je proslijeđena nadležnom komunalnom redaru za 
prekope radi službenog postupanja sukladno nadležnosti. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.5. G. Kovačević obavijestio je vijećnike kako je MO Gornji Zamet zaprimio tri prijedloga za postavom 
novih usporivača prometa (ležećih policajaca) na području MO. Radi se o sljedećim lokacijama: 
Plješivička ulica u blizini k.br. 22A i 22D te Ulica Trampi, u blizini k.br. 2 i 5 te u blizini k.br. 3 i 8. 
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Prijedlozi su dostavljeni nadležnima, TD Rijeka plus sa zamolbom za izvidom na terenu i očitovanjem 
o mogućnostima realizacije predloženog. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.6. G. Kovačević upoznao je vijećnike s prijedlogom – e-mailom Pastora Baptističke crkve za 
asfaltiranjem nogostupa uz Ulicu Bože Starca Jurićeva i Pastoralnog centra Baptističke crkve. Također, 
uz ovu zamolbu MO je zaprimio prijedlog za postavom dva reflektora (dekorativne rasvjete) koja bi 
noću osvjetljavala Baptističku crkvu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te podržali zaprimljene 
prijedloge. S prijedlozima će se upoznati nadležne službe te će se nastaviti komunikacija na 
temu radi zaprimanja povratnih informacija o mogućnostima i načinima realizacije prijedloga.  
 
2.7. Tajnik MO upoznao je vijećnike sa zaprimljenim e-mailom od strane KD Autotrolej, a temeljem 
upita putnika da se polasci linije 3A s Bezjaka u 5:10 i 6:10 pomaknu na 5:00 i 6:00. Od Vijeća MO je 
zamoljeno mišljenje o prijedlogu. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s dostavljenim prijedlogom zaprimljenim od strane nadležnih, 
KD Autotrolej. 
 
2.8. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenoj primjedbi na temu oštećenja šahte poklopca 
novoizvedenog upojnog bunara uz slivne rešetke u Ulici Bože Starca Jurićeva u blizini k.br. 11 i 30. Od 
nadležnih, TD Rijeka plus zatražena je sanacija prijavljenog oštećenja i nedostataka. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.9. Tajnik MO upoznao je vijećnike sa zaprimljenim primjedbama građana na problematiku nepropisno 
parkiranih vozila na spoju ulica Mosorske i Primorske (izlaz iz Mosorske na Primorsku ulicu) te 
smanjene prometne preglednosti i potencijalno opasne situacije u prometu.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. S obzirom na učestalost opisane 
problematike i usuglašavanju mišljenja s Vijećem MO Grbci uputit će se dopis/e-mail 
nadležnima, Prometnom redarstvu Grada Rijeke sa zamolbom za službenim postupanjem 
putem opomena (ne kaznama). 
 
AD 3 
 
G. Kovačević s vijećnicima je kratko prokomentirao zamolbu zaprimljenu od strane KUD-a „Zametski 
Koren“ za pismom potpore prijedlogu Hrvatskog sabora kulture radi dodjele priznanja zlatne plakete 
„Grb Grada Rijeke“ za 2022. godinu Kulturno-umjetničkom društvu „Zametski Koren“ Rijeka. 
 
Zaključak: Sukladno ranijem dogovoru svih vijećnika KUD-u „Zametski Koren“ dostavljeno je 
pismo potpore navedenom prijedlogu od strane Mjesnog odbora Gornji Zamet. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
            Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                   Krunoslav Kovačević                          

 


